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Încheiat azi 12.10.2023 cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei 

Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica,  d-na viceprimar Pintea Cecilia, 

dl Chira Ioan, șeful OS Strîmbu Băiuț și dna contabil Rozenbaum Meda invitați. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar Pop Aurelian rezultă că sunt absenți dnii 

consilieri locali Chifor Angela, Prohaska Roland și Pop Cosmin. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 

alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna octombrie d-l consilier Pop Traian. 

D-l preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetară pe trimestrul III al 

anului 2023 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a tractorului articulat 

forestier; 

3. Prezentarea raportului privind gestiunea pădurii comunale pe semestrul I; 

4. Diverse; 

   Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se dă cuvântul d-lui Chira, șeful OS Strîmbu Băiuț care prezintă profitul până la 

această dată. În data de 5.10 după ce s-a încasat un lot de masă lemnoasă profitul este de 78.000 

de lei. Urmează încă o licitație pe picior și vor mai fi și alte volume mai mici. În iarnă se vor 

face accidentalele de lângă casele oamenilor cu grijă pentru ca să nu cadă lemnele pe case. 

La partida 3225 pe Tocila  din 1553 mc până acum s-au achitat 1200 mc, mai sunt de 

plătit 352 mc. Pe trimestrul IV vor mai fi încă 50.000 de lei cheltuieli de administrare. Mai este 

un stoc din care ar putea intra încă 97.500 de lei dacă se va vinde cu prețul minim. 

A discutat cu dna viceprimar dacă mai este nevoie de lemne pentru instituții pentru că 

dacă este nevoie, va scădea necesarul de lemn din venituri. Întreabă din nou de devizul de 

48.655 de lei despre care s-a vorbit ședința trecută. Este vorba de 16,2 ha degajări și 22 ha 

curățiri lucrări pentru care există fonduri. 

Dl consilier local Demeter întreabă dacă sunt prinse în amenajament aceste lucrări iar 

dl Chira spune că sunt cuprinse toate. În ultimii ani nu s-au executat lucrări de acest fel, ar trebui 

făcute acum. 

Dl consilier local Butuza întreabă dacă s-au plătit și nu s-au făcut deloc sau nu s-au 

făcut dar nici nu s-au plătit? 

Dna primar spune că a pus pe grup un deviz de peste 134.000 de lei din care rezultă că 

s-a plătit. 



Dl Chira spune că nu știe nimic de aceasta. Răriturile  aduc bani însă curățirile nu, 

lemnul e prea subțire iar zonele sunt dificile, sunt lucrări de întreținere. 

Dna primar întreabă de unde are informația că nu s-au făcut lucrări de acest tip iar dl 

Chira spune că nu are amenajamentul după care s-a lucrat de fostul ocol. Lucrările propuse de 

el acum sunt în alte zone unde dacă nu se execută s-ar distruge arboretul din zonă. 

Dl consilier local Butuza întreabă dacă nu i s-a predat amenajamentul să poată spune 

din el ce s-a lucrat iar dl Chira spune că dl Butuza nu trebuie să întrebe pentru că știe foarte 

bine și știu toți cei de față cum s-a predat și ce acte anume, amenajamentul se știe că e la 

procuratură. 

Dna primar spune că dl consilier local Pop C a susținut că trebuie făcute degajările 

pentru că altfel este afectată productivitatea pădurii iar dl Chira spune că are dreptate, ei au 

propus lucrările care trebuie făcute. 

Dna primar spune că a verificat acasă și a văzut că s-au făcut lucrări dar dl consilier 

local Pop C spune că nu au fost făcute. 

Se poartă discuții pe această temă. 

Dl Chira spune că el nu poate vorbi decât de ceea ce este el responsabil pentru ce a 

făcut după ce a preluat pădurea comunală. Reamintește de amenajamentul silvic care trebuie 

întocmit și finalizat în cursul anului viitor. Prezintă activitățile silvice care se stabilesc prin 

amenajament. 

Dna primar spune că a primit o ofertă de 112.000 de lei + 25.000 de lei pentru avizul 

de mediu, în total 137.000 de leiiar prestatorul nu este plătitur de TVA. 

Dl Chira spune că nu întotdeauna prețul cel mai mic este și cel mai bun. Oferta pe care 

a adus-o el este detaliată, firma a lucrat și pentru Ocolul SB, el este mulțumit. 

Dl președinte de ședință spune că Ocolul are prețuri mai mari și pentru lemn  și petnru 

toate celelalte lucrări și ne-au încărcat și pe noi cu aceste prețuri iar la încasări pentru noi nu se 

fac așa cum ar trebui. 

Dna primar spune că i-a zis cineva că a luat lemne de la ocol pentru că sunt mai groase, 

ale noastre sunt mai subțiri și am rămas fără vânzări din pădurea comunală.  

Dl Chira spune că mai are în stoc aproape 400 mc lemne de focși le poate vinde la 

prețul pieții așa că va crește profitul. 

Dl consilier local Butuza crede că anul viitor va trebui să scădem prețul și se va 

cumpăra de la noi. 

Dl președinte de ședință spune că la stabilirea prețului lemnului de foc pentru acest an 

dl consilier local Butuza nu a fost de acord cu scăderea prețului. 

Se poartă discuții privitoare la bariere. 

Dl Chira spune că a lăsat deschise barierele dar după cum se știe a fost un accident, un 

motociclist din Cehia. Nu s-a făcut caz de asta dar trebuie de luat în considerare că există legi. 

Cu unanimitate consilierii se pronunță pentru vânzarea surplusului de lemn de foc, rămas după 

comunicarea necesarului. 

Se poartă discuții privitoare la lucrările silvice. 

Dl consilier local Nicorovici spune că ar fi bine dacă s-ar face lucrări pe o parcelă anul 

ăsta și pe cealaltă anul viitor. 

Dl consilier local Demeter crede că ar trebui făcute ambele pentru ca să nu primim 

amenzi dacă nu se execută. 

Dna primar spune că dacă este necesar să se facă dacă nu, le lăsăm pe anul viitor. 

Dl consilier local Hollo spune că anul viitor nu vom mai avea bani pentru că vor trebui 

pentru amenajament. 

Se trece la vot și cu 5 voturi pentru și 3 abțineri consilierii sunt de acord cu efectuarea 

acestor lucrări. 



Se trece la primul punct de pe ordinea de zi – contul de execuție bugetară pe trimestrul 

III. 

D-na contabil a prezentat cheltuielile în ședința de comisie. 

Dl consilier local Hollo întreabă ce este cu iluminatul public. 

Dl consilier local Demeter întreabă ce este cu sumele pentru asistență socială iar dl 

președinte de ședință întreabă privitor la sumele pentru apă-canal. 

Se trece la vot și cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre. 

Se trece la punctul următor – proiectul de hotărâre privind vânzarea TAF-ului. 

Dna primar spune că va pune pe ordinea de zi acest proiect de hotărâre până când se 

vor hotărî 6 consilieri să voteze pentru vânzare. 

Dl consilier local Butuza spune că nu ne este necesar acest Taf. 

Se trece la vot și cu 4 voturi pentru – dnii consilieri locali Butuza, Tudovan, Ciupei și 

dna viceprimar iar restul abțineri sau voturi împotrivă este respins acest proiect de hotărâre. 

Se trece la ultimul punct – diverse. 

Dl consilier local Butuza întreabă ce este cu rampa de la ciurgău. 

Dl secretar general prezintă această situație. Dl Chira l-a sunat pe dl topograf Nica iar 

acesta a coborât și a fost măsurată o suprafață de 500 mp destinată rampei. La momentul 

măsurării terenul era concesionat de asociația de crescători de animale din Strîmbu și nu puteam 

încheia contract pe acea suprafață. De lucrat lucrează o firmă dar nu știm dacă lucrează în nume 

propriu sau face prestări servicii pentru Ocol.  

După aceea a fost sunat dl Chira pentru că suprafața folosită este mult mai mare decât 

cea măsurată iar acesta a spus că la finalul lucrării se va stabili cât este utilizat.  

După această discuție nu a mai venit să încheie contract nici Ocolul nici firma. 

Este sunat dl Chira care confirmă spunând că așa s-a întâmplat. 

Dl consilier local Butuza spune că nu se respectă hotărârea consiliului local. 

Dl consilier local Nicorovici spune că ar trebui să se construiască și în Strîmbu o capelă 

iar dna primar spune că trebuie de discutat cu preotul din Strîmbu dacă e de acord să o facă la 

fel ca în Băiuț. 

Dl Chira spune că la Ciurgău este vorba de o prestare de servicii pentru Ocol. 

Dl consilier local Butuza întreabă dacă i s-a spus d-nei viceprimar că este vorba de 

prestări de servicii iar dl Chira spune că i-a comunicat. 

 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 

 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ     SECRETAR GENERAL 

         POP TRAIAN                POP AURELIAN VICTOR 


